
گلر پرسپولیس و تیم ملی  آرمان ملی: علیرضا بیرانوند 
از  که با شکایت  در هفته های اخیر حاشیه هایی داشته 
مدیر سابق باشگاه استقلال شروع و با انتقاد از وضعیت 

پرداخت های باشگاه پرسپولیس ادامه یافت. 
 شروع حاشیه ها 

جزئیاتی  پور  فردوسی  با  گفت وگو  در  بیرانوند  علیرضا 
گلر ملی پوش  کرد.  را افشا  از پیشنهاد سنگین استقلال 
پرسپولیس گفت استقلال فقط ۴۰ میلیارد پول نقد برای من 
آورده بود و باقی مبلغ قرار بود در قرارداد ذکر شود. رقمی که 7۰ 
میلیارد تومان برای دو سال بود و البته یک زمین هم قرار بود 

در کردان به من بدهند. 
کنش کریمی  وا

علیرضا بیرانوند سوژه اصلی نقل و انتقالات تابستانی سال 
گذشته بود و تا مراحل نهایی امضای قرارداد با استقلال هم 
پیش رفت. حالا حجت کریمی، مدیرعامل سابق استقلال 
ح کرد که  صحبت های جدیدی در مورد این موضوع مطر
در آن ادبیات عجیبی به کار رفته است . حجت کریمی گفت: 
حالا آقای بیرانوند، در رابطه با صحبت هایی که هست، من 
میزبان منزلی بودم که آقای بیرانوند هم آنجا تشریف داشتند. 
به احترام سفره ای که آنجا بوده من هیچ چیزی راجع به 

آقای بیرانوند نخواهم گفت. چون دیدم گفتند ۴۰ میلیارد 
و سکه و درهم و این ها که من تکذیب می کنم. او در مورد 
این توافق عنوان کرد: ما یک مبلغی را توافق کرده بودیم 
ولی این مبالغ نبود و اصلا آن شب پولی نبرده بودیم که 
. در آن جلسه خیلی حرف ها زده  بگوییم تحویل بگیر

شد. دوستان دیگر هم بودند ولی من حرمت سفره را نگه 
گر صاحب خانه به من اجازه بدهد من مطالب را  می دارم و ا
گر بخواهم این مطالب را عنوان  در آینده خواهم گفت. من ا

کند  کنم، خیلی ببخشید ایشان باید چادر سرش 
بیاید بین هواداران! به احترام سفره و حرمت 

میزبانی نمی خواهم حرف بزنم . کریمی در 
ادامه گفت: توافق با بیرانوند تمام شده 

گر این اتفاقات نیفتاده بود چرا  بود و ا
شبانه با پرسپولیس قرارداد بستند؟ با 
ما ساعت 7 قرار داشتند ولی ساعت ۸ 

با پرسپولیس بستند. 
 شکایت بیرو

یک روز بعد از اظهارات عجیب 
مورد  در  کریمی  حجت  غریب  و 
علیرضا بیرانوند، دروازه بان شماره 
یک پرسپولیس و تیم ملی شکایت 
مدیرعامل  به  نسبت  را  قضائی 
سابق استقلال انجام داده است. 

این شکایت با اتهام توهین در دادگاه فرهنگ و رسانه به ثبت 
رسیده و علیرضا بیرانوند به دنبال محکومیت مدیرعامل 
سابق استقلال در پی اظهارات تند او در میان خبرنگاران 

خواهد بود. 
که  این جنجال با صحبتهای علیرضا بیرانوند آغاز شد 
اعلام کرده بود استقلال فصل گذشته علاوه بر دستمزد ریالی 
حاضر بود که یک زمین و مقداری چیز دیگر علاوه بر قرارداد 

به او پرداخت کند. 
 پاسخ کریمی 

گفت:  کریمی در این باره  به نقل از ورزش سه حجت 
متاسفانه عده ای دنبال بهره برداری و سوءاستفاده از حرف 
من هستند، چادر سر کردن اصطلاحی است که برای اشاره 
به فرار از دیده شدن و پنهان شدن از مردم به دلیل خجالت 
ح نیست. منظورم این  کاربرد دارد و اصلا بحث جنسیت مطر
گر حقایق را بگویم بیرانوند دیگر نمی تواند در چشم  بود که ا
هواداران پرسپولیس نگاه کند. مدیرعامل اسبق باشگاه 
استقلال ادامه داد: امروز دیدم وکیل بیرانوند با انتشار 
برگه ای در فضای مجازی از بنده شکایت کرده است. اتفاقا 
وکیل بنده هم با مستنداتی که در دست دارد، از بیرانوند 
شکایت می کند. صرف نظر از این موضوع، از 
که  شکایت بیرانوند استقبال می کنم، چرا

می توانم واقعیت ها را به صورت رسمی بیان کنم و حقایقی که 
برای مردم و رسانه ها و به ویژه هواداران پرسپولیس شنیدنی 
کید کرد: به بیرانوند و  است را به زبان بیاورم. حجت کریمی تا
هیچ شخص دیگری اجازه نمی دهم با اعتبار و اسم استقلال 
و عزت فوتبال ایران بازی کند. قرار نیست استقلال ابزار کسب 
و کار یک عده شود تا با توسل به نام این باشگاه، قیمت خود را 
بالا ببرند و ما هم در قبال این رفتارها سکوت کنیم. تا الان هم 
ج دادم و حرمت  نگه داشتم  گر سکوت کردم نجابت به خر ا
اما حالا که کار به شکایت کشیده، من هم در پیشگاه قانون، 

حقایق را به مردم می گویم. 
 شکایت کریمی

بلافاصله پس از انتشار متن شکواییه علیرضا بیرانوند از 
حجت کریمی و انتشار آن در فضای رسانه و مجازی، سید 
حجت کریمی نیز به منظور اعاده حیثیت از باشگاه استقلال، 
هواداران این مجموعه و خودش از طریق وکلایی که در اختیار 

دارد اقدام به شکایتی از علیرضا بیرانوند کرد. 
 انتقاد به پرداخت ها 

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس اعلام کرد این باشگاه 
پاداش های پرداختی به سرخپوشان را از اصل قراردادشان کم 
کرده است. علیرضا بیرانوند دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس 
گذشت  که  گرامی خود نوشت: »فصلی  در حساب اینستا
یکی از سخت ترین فصول حضورم در پرسپولیس بود و به 
لطف خدا، تلاش بازیکنان و حمایت هواداران توانستیم در 
زمانی که همه ناامید از کسب قهرمانی بودند قهرمان شویم، 
تلاش تا آخرین لحظه و امید داشتن بخشی از مکتب بزرگ 
پرسپولیس بوده و وظیفه بازیکنان نیز است. در کنار 
این شرایط، مطابق آنچه که در لیگ ها نیز گاهی 
می شنویم شنیده شد که حتی پاداش برای برخی از 
تیم های رقیب در نظر گرفته شد تا مقابل ما با تمام 
توان بازی نمایند. هر چند معتقدم تمامی این تیم ها 
با رعایت اصول حرفه ای و جوانمردی مثل همه بازی های 
گذشته با شرافت بازی و ثابت کردند که روح جوانمردی در 
فوتبال بالاتر از همه موضوعات جریان دارد. طبیعی است 
که تیم ما هم در این شرایط مثل همیشه از طریق باشگاه یا 
اسپانسرها به جهت احترام پاداش هایی در نظر می گیرند، 
ولی متأسفانه باخبر شدم در کمال بی احترامی این پاداش ها 
را بعد از قهرمانی از اصل مطالبات کسر کرده و قسمتی از اصل 
قرارداد را در نظر گرفته اند. بحث بنده آن پاداش ها نیست کما 
اینکه بیشتر از آنها را بچه های تیم نذر و به انسان های نیازمند 
پرداخت کرده اند. حقیقتاً این اتفاقات انسان را سرخورده 
می کند، حس اعتماد را از بین برده و نوعی بی احترامی به 
بازیکن تلقی می شود و انسان را وادار به تصمیماتی می کنند 

که برخلاف میل باطنی است.« 

11ورزش سال هفتم
شماره   1855

چهارشنبه 
1403 .03 .30
12    ذی الحجه     1445/    19  ژوئن  2024

a r m a n m e l i . i r

حاشیه های گلر تمام شدنی نیست! 

اولین بازیکن لیست خروجی  
رئال مادرید 

زمان زیادی از باز شدن پنجره نقل و انتقالات 
تابستانی فوتبال باشگاهی اروپا نگذشته است 
اما در همین مدت باشگاه رئال مادرید دو بازیکن 
خریده و یک نفر را هم در فهرست فروشش قرار 
داده است. تا الان رئالی ها جذب کیلیان امباپه و 
اندریک فلیپه را قطعی کرده اند. این باشگاه اما با 
برخی از بازیکنانش هم خداحافظی خواهد کرد 
که یکی از آنها مشخص شده است. طبق گزارش 
نشریه آ اس امسال هم قهرمان اروپا قصد دارد 
این سیاست را در مورد آلوارو رودریگس پیاده 
کند. فصل گذشته اما کارلتو تنها دو بار رودریگش 
را به میدان فرستاد و به همین دلیل هم بازیکن 
متقاعد شده که به نفعش است در تابستان 
امسال به تیمی دیگر برود که فرصت بیشتری 

برای بازی کردن داشته باشد. 

ویژه

یب  غر و  عجیب  ی  مو ل  مد
لاندن دوناوان کاپیتان پیشین 
تیم ملی فوتبال آمریکا و کارشناس 
کس اسپورت به سوژه ای برای  فا
طنزپردازی کاربران شبکه های 

اجتماعی تبدیل شد. 

ن  ستو بو ل  بسکتبا تیم 
سلتیکس توانست با غلبه بر 
دالاس موریکس، به هجدهمین 
قهرمانی خود در NBA برسد 
ین تیم این  و به پرافتخارتر

رقابت ها تبدیل شود. 

کیومرث هاشمی بازدید جامعی 
زشگاه  از مراحل بازسازی ور
آزادی و بانک چمن این ورزشگاه 
داشت. وزیر ورزش در این بازدید 
خواستار تسریع در روند بازسازی 

استادیوم آزادی شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        بازدید   مدل مو پرافتخارترین

گفتوگو

مهدی فنونی زاده بازیکن اسبق تیم استقلال 
در خصوص حاشیه های پیرامون این باشگاه در 

روزهای گذشته صحبت کرد. 
   در خصوص صحبت های حجت کریمی 
که  ل  استقلا باشگاه  پیشین  مدیرعامل 
ادعاهای بیرانوند درباره ارقام پیشنهادی 
باشگاه استقلال او را کاملاً تکذیب کرده است 

چه نظری دارید؟
 به نظرم حجت کریمی جواب خوبی به بیرانوند 
داد. متاسفانه آن هایی که در استقلال حضور 
دارند فعلاً نسبت به این قبیل مسائل سکوت 
کرده اند که جای تعجب دارد. چرا مقابل چنین 
ادعاهایی که باعث تخریب باشگاه استقلال 
و مدیران آن می شود سکوت می کنید. باید 
جواب این افراد را بدهید. به اندازه کافی در 
زمین فوتبال به ما توهین شده نباید بگذاریم 
در فضای رسانه ای هم به ما توهین کنند. با 
این ناداوری ها و بحث فسادی که در فوتبال به 
وجود آمده کاملاً مشخص شد که چه روش هایی 
برای دور کردن استقلال از قهرمانی به کار گرفته 
شده بود. متاسفانه هیچ چیز در این فوتبال سر 
جایش نیست و لااقل خوب شد که جواب این 
گر خدا جای حق  آقا را درست و حسابی دادیم. ا
نشسته باشد همه می دانند که حسین حسینی 
شایسته ایستادن درون دروازه تیم ملی است. 
آمار این فصل او هم ثابت می کند که حسینی 
بهترین دروازه بان ایران است و امثال بیرانوند 

بعد از او قرار می گیرند. 
   در مورد وضعیت فعلی باشگاه چه نظری 

دارید؟
داریم زمان را از دست می دهیم. مشخص 
نیست چه کسی در باشگاه مسئولیت دارد! یک 
نفر می گوید سمیعی، یک نفر می گوید شهریاری، 
بعضی ها هم می گویند مجمع باشگاه! اینکه نشد 
گذار  ، باشگاه استقلال به بخش خصوصی وا کار
شد تا مثلاً صاحب  پیدا کند، اما در حال حاضر 
بی حساب و کتاب شده است و بدتر از وضعیت 
قبل را تجربه می کند. همه در حال یارگیری 
هستند و دارند خودشان را برای فصل بعد 
آماده می کنند، اما ما هنوز اندر خم کوچه اولیم. 
هنوز نمی دانیم مدیر کیست، سرمربی کیست 
گر قرار باشد اتفاق  و داستان از چه قرار است. ا
مهمی در لیگ برتر آینده بیفتد باید استارتش را از 
الان بزنیم. باید خوب یارگیری کنیم و نقاط ضعف 

تیم را به نقاط قوت تبدیل کنیم. 

فنونی زاده: 
حجت کریمی جواب 

خوبی به بیرانوند داد

: در چرخه انتخابی    رنگرز
اعمال سلیقه نداشتیم 

ایسنا: سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی، با ابراز 
رضایت از شرایط ملی پوشان کشتی فرنگی ایران 
برای حضور در المپیک، گفت: هر ۶ ملی پوش ما 
شانس کسب مدال المپیک هستند. حسن رنگرز 
در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط تیم ملی کشتی 
فرنگی در راه آماده سازی برای حضور در المپیک 
پاریس، اظهار کرد: اردوی تیم ملی را با تمرین وزنه 
به پایان رساندیم و از دوم تیر اردوی بعدی ما آغاز 
خواهد شد. در این اردو ۳ ملی پوش المپیکی 
ما حاضر بودند و به ۳ ملی پوش دیگر به دلیل 
حضور در تورنمنت مجارستان در روزهای پایانی 
این اردو استراحت دادیم تا در ۳ اردوی بعدی 
کیفی تر حاضر شوند. در ۲ اردوی دیگر تا المپیک 
تمرینات پرفشار خواهیم داشت و در نهایت 
اردوی قبل از المپیک نیز اردوی آماده سازی 
برای حضور در مسابقات خواهد بود. سرمربی 
کشتی فرنگی، افزود: در مجموع از  تیم ملی 
وضعیت بچه ها راضی هستم. پروفسور میرزایی 
برنامه های بسیار خوبی را تدارک دید و همکاران 
فنی من نیز موضوعات فنی را رصد می کنند. 
امیدوارم در اردوهای بعدی بچه ها بتوانند به 
دور از آسیب دیدگی و بیماری بهترین شرایط را 
برای آماده سازی خود داشته باشند. وی درباره 
حضور فرنگی کاران ایران در تورنمنت مجارستان 
و مشخص شدن ۳ ملی پوش دیگر ایران در 
المپیک پاریس گفت: خوشحالم چرخه انتخابی 
تیم ملی به رغم همه حساسیت ها در یک مسیر 
شفاف و عادلانه اجرا شد. خود را مقید می دانیم 
تمامی خروجی این چرخه را بپذیریم و سعی 
کردیم هیچ دخل و تصرفی در چرخه انتخابی 

تیم ملی نداشته باشیم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: دبیرکل فدراسیون فوتبال در نامه ای به ارکان 
کرد. هدایت ممبینی، دبیرکل  ح  فدراسیون نکاتی را مطر
فدراسیون فوتبال در نامه ای به کلیه ناظران داوری، داوران 
و کمک داوران، ارکان قضائی، سازمان لیگ فوتسال و فوتبال 
از ایشان خواست تا از انجام هرگونه مصاحبه و اظهار نظر در 
رسانه ها و صفحات شخصی در فضای مجازی خودداری کنند 
و بر این اساس شرکت در برنامه های صداو سیما به عنوان 
کارشناس و... ممنوع است. در ادامه نامه دبیرکل فدراسیون 
فوتبال آمده است: در صورت اقدام بر خلاف این بخشنامه، 
مرتکبین در مرحله اول شامل ۳ ماه محرومیت خواهند شد و 
، موضوع جهت اتخاذ تصمیمات شدیدتر به  در صورت تکرار

ارکان قضائی فدراسیون ارجاع می شود. 

بیــنالمــلل
   کریستیانو رونالدو مأمور متقاعد کردن سرخیو راموس برای 
پیوستن به تیم النصر عربستان شده است. سرخیو راموس با 
جدایی رسمی از سویا شاید به لیگ حرفه ای فوتبال عربستان 
و تیم النصر ریاض بپیوندد؛ تیمی که کریستیانو رونالدو، مهاجم 
۳9 ساله پرتغالی را در اختیار دارد. بر اساس گزارش رسانه های 
اسپانیایی و عربستانی؛ کریستیانو رونالدو با توجه به نقش برجسته 
خود در النصر از سوی مدیران این تیم مأمور شده سرخیو راموس 
را برای هم تیمی شدن با خود متقاعد کند. از سویی فرناندو هیرو، 
مدیر جدید ورزشی تیم النصر و اسطوره پیشین رئال مادرید نیز 
در روند این انتقال با رونالدو همکاری نزدیکی خواهد داشت. 
النصر با توجه به جدایی احتمالی آیمریک لاپورت می خواهد 
خط دفاعی اش را با جذب سرخیو راموس تقویت کند. این تیم 
در فصلی که گذشته با ضعف های مشهودی در خط دفاعی 

مواجه بود. 
کو با دو گل مردودشده، رکورد عجیبی از خود در     روملو لوکا
تاریخ یورو به جای گذاشت. یورو ۲۰۲۴ با یک شگفتی بزرگ همراه 
کی با یک گل شکست خورد. چهره  بود. تیم ملی بلژیک برابر اسلوا
کو، مهاجم بلژیک، بود که دو گل  اصلی این مسابقه قطعا روملو لوکا
به ثمر رساند و هر دو گل مردود اعلام شد تا بعد از بازی خیلی ها 
در شبکه های اجتماعی به تمسخر او بپردازند. مهاجم بلژیکی 
رکورد منحصربه فردی را در این دیدار ثبت کرد. او اولین بازیکن در 

تاریخ یورو شد که در یک بازی در جام ملت های 
اروپا دو گل مردود به ثمر می رساند. فوتبال 
بلژیک از جام جهانی قطر شرایط سختی را تجربه 

کرده است. دو سال پیش این تیم 
گروهی جام جهانی  در مرحله 
حذف شد و تنها یک گل در این 

رقابت ها به ثمر رساند و این بار در 
یورو نیز بلژیک مسابقات را با شکست 

ملت های  جام  در  کرد.  شروع 
کو به تیم ملی  ۲۰۲۰ نیز گل لوکا

فنلاند با نظر VAR لغو شد. 
کو  این باعث می شود لوکا

با سه گل مردود رکورددار 
بیش ترین گل مردودشده 

در تاریخ یورو باشد. 

ح کنند ذوالفقارنسب: برخی به بهانه مبارزه با فساد در فوتبال، می خواهند خودشان را مطر

مسی: به شدت تحت تأثیر سرما قرار می گیرم 

پیشکسوت فوتبال ایران گفت: فساد در 
فوتبال به فرصتی برای برخی افراد تبدیل 
بیژن  کنند.  ح  مطر را  خودشان  تا  شده 
ذوالفقارنسب در گفت وگو با ایرنا، در خصوص 
لیگ بیست وسوم اظهار داشت: متاسفانه 
امسال لیگ پویایی نداشتیم چون در بعضی 
گران از لحاظ  از بازی ها شاهد بودم که تماشا
کیفیت فنی تیم محبوب شان ناراضی بودند. 
مثلا امسال در لیگ در نیم فصل اول و دوم 
نظارگر بازی دربی بودیم. به نظر من این دو 
دیدار از بی کیفیت ترین بازی ها بود چون 
هیچ کس از دیدن دربی لذت نمی برد. وی 

افزود: متاسفانه در این دو سال همیشه 
VAR بوده است ولی هیچ وقت  از  حرف 
کمک داور ویدئویی  در بازی ها ندیدم از 
استفاده کنند و در لیگ بیست وسوم شاهد 
بودیم بعد هر بازی کادرفنی تیم ها و بازیکنان 
علیه داور صحبت کنند. جای تعجب دارد 
از  هم  خلیج فارس  حاشیه  کشورهای  که 
VAR استفاده می کنند ولی ایران با این همه 
گر از کمک داور ویدئویی  تیم های پرتماشا
بهره نمی برد و این نشان می دهد ما هنوز 
از دنیای فوتبال عقب هستیم. پیشکسوت 
فوتبال  فساد،  آیا  اینکه  مورد  در  فوتبال 

ایران را بی هویت می کند، خاطرنشان کرد: 
متاسفانه این اتفاق آنقدر تلخ است که همه 
پیشکسوتان و کارشناسان از این موضوع 
بسیار متعجب هستند و در حال حاضر هم 
به خاطر این موضوع فوتبال ایران در راه 
بی هویت شدن است. ذوالفقارنسب با اشاره 
به اینکه موضوع فساد در فوتبال به فرصتی 
برای برخی افراد تبدیل شده تا خودشان را 
ح کنند، گفت: این افراد عنوان می کنند  مطر
که ما باید با این فساد در فوتبال مبارزه کنیم 
ولی همین عده باعث می شوند آرامش در 
باشگاه از بین برود و حتی مردم هم به باشگاه 

اعتماد نکنند. امیدوارم این دوستانی که 
بدون مدرک صحبت می کنند در فساد دست 
شرایط  خصوص  در  وی  باشند.  نداشته 
تیم ملی ایران در ادامه راه برای جام جهانی 
در  را  تیم ملی  عملکرد  شد:  یادآور   ،۲۰۲۶
مجموع مثبت ارزیابی می کنم. همه بازیکنان 
در فاز تهاجمی بیشتر شرکت می کنند و این 
موضوع نشان می دهد تیم ملی نسبت به 
سال های گذشته هجومی تر شده است. به 
نظر من در حال حاضر امیر قلعه نویی یک 
مربی فوق العاده است و امیدوارم در ادامه راه 

تیم ملی نتایج بهتری به دست آورد. 

لیونل مسی فوق ستاره تیم ملی فوتبال آرژانتین می گوید در 
فصل زمستان، سرما روی کیفیت بازی اش تأثیر می گذارد.

   اوقات فراغت 
لیونل مسی که در حال حاضر در اردوی تیم ملی فوتبال 

آرژانتین برای همراهی این تیم در مسابقات 
یک  در   دارد،  حضور   ۲۰۲۴ آمه ریکا  کوپا 
گفت وگوی تصویری درباره اینکه در اوقات 
فراغت با فرزدندانش به غیر از فوتبال چه 
بازی می کنند، گفت:  قبلاً هم گفته ام که من 
از زمان کودکی ام تنیس و پدل بازی می کنم 

و حالا فرزندانم در مدارس آمریکایی، 
فوتبال آمریکایی بازی می کنند. 

می آیند  خانه  به  وقتی  آنها 
باهم بازی می کنیم و من حالا 
چیزهایی زیادی از فوتبال 
آمریکایی یاد گرفته ام و باید 

بگویم ورزش فوق العاده ای 
است. وی همچنین درباره 
اینکه آیا زبان انگلیسی اش 
حالا با حضور در آمریکا بهتر 
داشت:  اظهار  است،  شده 

من حالا تقریباً زبان انگلیسی 
را به خوبی متوجه می شوم، اما 

به خاطر اینکه خجالتی هستم 
کنم، اما فکر  نمی توانم صحبت 

می کنم بتوانم صحبت کنم.
    غذای مورد علاقه 

برنده هشت توپ طلا همچنین 

درباره غذای مورد علاقه اش خاطرنشان کرد: من به شدت 
گوشت کبابی روی ذغال( هستم، اما عاشق  عاشق باربیکو )
دسر هم هستم. خوردن بستنی بعد از 
باربیکو هم فوق العاده است. دوست 
دعوت  خانه  به  را  دوستانم  دارم 
کنم و برای شان آسادو )باربکیوی 
آرژانتینی( درست کنم. من کلاً آدمی 
نیستم که بخواهم غذاهای متفاوت 
را تست کنم و در این زمینه انسانی 
کرم  عاشق  اما  هستم،  کلاسیک 
کرم سوخته، نوعی دسر  کاتالانی )
و  شیرینی  هستم.  اسپانیایی( 

شکلات هم خیلی دوست دارم.
   کدام فصل؟

در  آرژانتین  فوتبال  ملی  تیم  کاپیتان 
گفت: وقتی سردم  بخش دیگری از صحبت هایش 
می شود، خلق و خوی ام عوض می شود. من به شدت 
عاشق تابستان هستم. من در فصل زمستان در زمین 
بازی به شدت تحت تأثیر قرار می گیرم، انگشتانم یخ 
می زند و احساس سرما می کنم، به خصوص وقتی در 
ورزشگاه های انگلیس بازی می کنم. من عاشق تابستان 
هستم و ترجیح می  دهم در جاهای گرم به تماشای 
فیلم و وقت گذرانی بپردازم. وقتی می خوابم احساس 
می کنم پاهایم سفت می شوند و از این بابت خیلی 

عذاب می کشم.  
   بهترین مکان 

مسی درباره مواجهه با این پرسش که »آیا جایی 
در جهان هست که دوست داشته باشی آنجا 

بروی؟«، گفت: من به لطف فوتبال کشورها و جاهای زیادی را 
دیده ام. از آنجایی که خیلی فرصت آرژانتین گردی نداشته ام، 
دوست دارم به آرژانتین بروم و توری به دور کشورم داشته باشم 
چون کشورمان واقعاً زیباست. به همین خاطر از تعطیلاتم 

برای رفتن به روساریو )زادگاهش( استفاده می کنم.
   حسادت؟

کید بر اینکه عاشق کسب تمامی عناوین قهرمانی  لئو با تأ
انسان حسودی  »آیا  که  این پرسش  به  پاسخ  است، در 
هستی؟«، خاطرنشان کرد: در واقع وقتی جوانتر بودم، حسود 
بودم، اما دیگر اینطور نیستم. مهاجم تیم ملی فوتبال آرژانتین 
درباره اینکه در آغاز رابطه اش با همسرش )آنتونلا( چه کسی 
باب آشنایی را باز کرد، گفت: من از اسپانیا برای دیدم دوستم 
صمیمی ام )لوکا( به آرژانتین رفته بودم که آنتونلا را آنجا دیدم 
و این من بودم که سر صحبت را با او باز کردم و داستان ما از 

همانجا شروع شد.
   سخت ترین حریف 

مهاجم پیشین تیم های بارسلونا و پاری سن ژرمن درباره 
سرسخت ترین حریفش در زمین مسابقه گفت: واقعاً جواب 
دادن به این پرسش سخت است، اما شاید بتوانم سرخیو 
راموس را بگویم. ما معمولاً با هم در ال کلاسیکو درگیر می شدیم. 
مسی ۳۶ ساله همچنین درباره بازیگری خاطرنشان کرد: من 
عاشق بازیگری هستم و از آن لذت می برم. سال هاست که در 
تبلیغات تلویزیونی شرکت می کنم و به مرور زمان از انجام این کار 
لذت بردم. وقتی هم تبلیغات حالت مفرح به خودش می گیرد، 
جو خوب می شود و کار در این شرایط بهتر می شود و از آن 
لذت می برم. وی این پرسش را که »شلوغ ترین فرد در خانواده 
کیست؟«، خاطرنشان کرد: متئو! او هرگز یکجا نمی نشیند و یک 

ثانیه هم استراحت نمی کند.

هواداران استقلال نگرانند 

دیدارهای گذشته ملی پوشان در مقدماتی جام جهانی کیفیت 
قابل قبولی نداشت. متأسفانه ضریب اشتباهات ملی پوشان بالا 
رفته و مقابل ازبکستان فرصت خوبی داشتیم که در ورزشگاه 
آزادی امتیاز کامل را دریافت کنیم که این کار میسر نشد. از نظر من 
بازیکنان خوبی در لیست قلعه نویی حضور داشتند، اما چندین 
بازیکن جوان و باتجربه دیگر نیز می توانستند در این لیست حضور 
داشته باشند. کنعانی زادگان و شجاع خلیل زاده از نظر من در 
گر این ها به زعم برخی استحقاق حضور  حد تیم ملی نیستند و ا
در تیم ملی را دارند پس حق روزبه چشمی نیز خورده شده است. 
گر این مشکل حل  خط دفاع تیم ملی ایران بسیار ضعیف است و ا
نشود در مراحل بعد کارمان بسیار سخت خواهد شد. تیم ها 
در مراحل بعد دشوارتر خواهند بود و باید آبروداری کنیم و به 
جام جهانی صعود کنیم. تلفیق بازیکنان جوان و باتجربه می تواند 
به پیشرفت تیم ملی کمک کند. باید تعداد بازی دوستانه را بالا 
که این بهترین فرصت  ببرند و روی نقطه ضعف ها کار کنند، چرا
است تا جوان ها را محک بزنیم و آن ها را برای مسابقات بزرگ تر 
آماده کنیم. کادر فنی تیم ملی باید نگاه ویژه تری روی لژیونر ها و 
بازیکنان حاضر در لیگ برتر فوتبال ایران داشته باشند. تغییر و 
گر اصولی پیش  تحولات در تیم ملی روند مثبت دارد و از نظر من ا
برود می توانیم به آینده امیدوار باشیم. در مورد وضعیت تیم آبی 
کنون نگران  پوش پایتخت نیز باید بگویم هواداران استقلال ا
هستند و امیدوارم مدیریت باشگاه این نگرانی را با عملکرد مثبت 
برطرف کنند. امیدوارم باشگاه در جهت خرید بازیکنان مورد نیاز 
کرات با آن ها چراغ خاموش پیش برود. یکی از مشکلاتی  و مذا
که در گذشته با آن مواجه بودیم این بود که بازیکنان مد نظر 
لان و بازی رسانه ای قیمتشان بالا می رفت و  باشگاه توسط دلا
یا سریعاً توسط تیم های دیگر هایجک می شدند. فصل گذشته 
خیآنتی که مدیریت سابق به نکونام و باشگاه کرد باعث شد تا 
نیمکت استقلال خالی بماند و نکونام به سختی به راه خود ادامه 
دهد. امیدوارم با آمدن هلدینگ خلیج فارس ما از لحاظ مالی 
مشکلی پیدا نکنیم. برخی از پیشکسوتان با جواد نکونام قصد 
و غرض دارند و با توجه به اینکه این مربی در فصل گذشته امتیاز 
لازم را به دست آورد نمی خواهند موفقیت او را بزرگ جلوه دهند و 
تلاش می کنند تا او را در چشم هواداران خراب کنند. من طرفدار 
شخص نیستم و به این باور هستم که نام استقلال مهم است و 
نتیجه گرفتن در آن اهمیت دارند و مدیریت یا مالک و یا سرمربی 
هر شخصی که باشد باید در جهت منافع باشگاه قدم بردارد. یک 
باند مافیایی در بیرون از مستطیل سبز وجود دارد که پیشکسوتان 
را به سمت خودشان آوردند تا بر علیه استقلال و نکونام صحبت 
کنند. آن ها بیرون از مستطیل سبز هستند و پولی گیرشان نمی آید 
و به اجبار این کار را انجام می دهند تا جا برایشان باز شود. برخی 
منافع خودشان به خطر افتاده و باند بزرگی تشکیل دادند تا 

نکونام و کادرش را خراب کنند. 

محمدنوری
کارشناسفوتبال


